

MINUTES OF PROCEEDINGS

WEDNESDAY, APRIL 1, 1992
(37)

[Text]

The Standing Committee on External Affairs and International Trade met at 3:35 o'clock p.m. this day, in Room 253-D, Centre Block, the Chairman, John Bosley, presiding.

Members of the Committee present: Gabrielle Bertrand, John Bosley, Benno Friesen, André Harvey, Ricardo Lopez, Christine Stewart and Walter Van De Walle.

Acting Member present: Francis LeBlanc for Lloyd Axworthy.

Other Members present: Stan Hovdebo, Walter McLean.

In attendance: From the Research Branch of the Library of Parliament: Vincent Rigby, Research Officer. From the Parliamentary Centre for Foreign Affairs and Foreign Trade: Bob Miller, Consultant; Byron Berry, Researcher.

Witnesses: From the International Centre for Ocean Development: Allan Farmer, President; Garry Comber, Vice-President; Gary Vernon, Former President.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference dated February 27, 1992, relating to the Main Estimates for the fiscal year ending March 31, 1993. (See *Minutes of Proceedings and Evidence dated Tuesday, March 17, 1992, Issue No. 27.*)

The Chairman called Vote 55 under EXTERNAL AFFAIRS.

Allan Farmer made a statement and, with the other witnesses, answered questions.

At 4:58 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Ellen Savage

Clerk of the Committee

PROCÈS-VERBAL

LE MERCREDI 1^{er} AVRIL 1992
(37)

[Traduction]

Le Comité permanent des affaires étrangères et du commerce extérieur se réunit à 15 h 35, dans la salle 253-D de l'édifice du Centre, sous la présidence de John Bosley (*président*).

Membres du Comité présents: Gabrielle Bertrand, John Bosley, Benno Friesen, André Harvey, Ricardo Lopez, Christine Stewart et Walter Van De Walle.

Membre suppléant présent: Francis LeBlanc remplace Lloyd Axworthy.

Autres députés présents: Stan Hovdebo et Walter McLean.

Aussi présents: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: Vincent Rigby, attaché de recherche. Du Centre parlementaire pour les affaires étrangères et le commerce extérieur: Bob Miller, consultant; Byron Berry, chargé de recherche.

Témoins: Du Centre international d'exploitation des océans: Allan Farmer, président; Garry Comber, vice-président; Gary Vernon, président sortant.

Conformément à son ordre de renvoi du 27 février 1992, le Comité poursuit l'étude du Budget des dépenses pour l'exercice prenant fin le 31 mars 1993. (*Voir les Procès-verbaux et témoignages du mardi 17 mars 1992, fascicule n° 27.*)

Le président appelle: crédit 55, AFFAIRES EXTÉRIEURES.

Allan Farmer fait un exposé puis, avec les autres témoins, répond aux questions.

À 16 h 58, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

La greffière du Comité

Ellen Savage